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Nr. 555/30.01.2015 

                PROCES  VERBAL 

Incheiat astazi 29.01.2015 in sedinta ordinara a 
Consiliului Local Topana . 

 
La şedinţa de astăzi sunt prezenţi 8 consilieri, din cei 9 consilieri care compun Consiliul Local al 

comunei Topana. Lipseste domnul consilier Popescu Viorel Marius. 
Sunt întrunite astfel prevederile art. 40 alin.(1) din Legea nr. 215/2001 republicată, cu modificările şi 

completările ulterioare, prezenţa majoritaţii consilierilor locali în funcţie, sedinţa fiind legal constituită. 
 Şedinţa ordinară a fost convocată de domnul primar Barbu Gheorghe   pe baza convocării scrise nr. 461 

din :  21.01.2015  şi a dispoziţiei nr. 5 din:  21.01.2015 , conform art.39 alin.3 din Legea  nr. 215/2011 a 
administraţiei publice locale, republicată cu modificarile şi completările ulterioare. 

În convocare au fost specificate data, ora, locul desfăşurării, precum si ordinea de zi propusă a se 
discută, conform prevederilor legale. 

Lucrările şedinţei sunt publice.  
La şedinţa de astăzi participă din partea Primariei comunei Topana , domnul primar Gheorghe Barbu, 

doamna contabil Diaconun Floarea  si d- na Calugareanu Elena Daniela – secretarul comunei 
Doamna  secretar Calugareanu Elena supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară de consiliu, 

repectiv data de 30.12.2014, care este aprobat în unaninimitate, fara adaugiri sau alte observatii. 
Toţi consilierii au în mape materialele de sedinţă conform legislaţiei în vigoare.  
Domnul primar Gheorghe Barbu  propune suplimentarea ordinii de cu  proiectul de hotarare privind 

alegerea preşedintelui de şedinţă dintre membrii Consiliului Local Topana pe o perioada  de 3 luni . 
Se supune la vot propunerea facatuta de domnul primar Gheorghe Barbu  si se se voteaza in unamitate . 
In continuare se alege presedintele de sedinta pentru urmatoarele 3 luni . 
Domnul Grigoroiu Marin propune presedinte de sedinta pe o perioada de 3 luni pe domnul Chirita 

Gheorghe . 
Se supune la vot propunerea facatuta de domnul Grigoroiu Marin si se se voteaza in unamitate . 
Domnul preşedinte de şedinţă Chirita Gheorghe  prezintă ordinea de zi, astfel: 

 Proiect de hotarare referitor la : aprobarea Bugetului Local  al Comunei Topana pe anul 2015 . 
              Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 
  Proiect de hotarare referitor la :  stabilirea  retelei  unitatilor  de  invatamant  preuniversitar  din  comuna 
Topana  ,  judetul Olt pentru anul scolar 2015 - 2016 . 
              Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana 

Proiect de hotarare privind  aprobarea Planului de actiuni si lucrari de interes local pentru persoanele  
apte de munca, din familiile beneficiare de venit minim garantat, pentru anul 2015. 
              Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana 

Propuneri , intrebari, interpelarii . 
Se consultă consiliul local cu privire la alte propuneri pentru suplimentarea ordinii de zi a şedinţei de 

astăzi. 
Întrucât alte propuneri de modificare sau suplimentare a ordinii de zi nu sunt se  

supune la vot ordinea de zi propusă a se discuta, fiind aprobată cu unanimitate de voturi. 
 

Punctul 1  al ordinii de zi :  Proiect de hotarare referitor la : aprobarea Bugetului  

Local  al Comunei Topana pe anul 2015 . 

Doamna    Diaconu Floarea- referent cu atributiide  contabil ,  prezintă  proiectul de hotarare ,  raportul  
nr.509/27.01.2015  si expunerea de motive a domnului primar Barbu Gheorghe . Se menţionează că în lista de 



investiţii se va trece : construirea unui camin cultural, studii de fezabilitate pt DC 42 , plata rate buldoexcavator  
si la reparatii curente : repararatii acoperis sediu primarie .  

Domnul consilier Calugareanu Marius intreba daca nu putem sa prevedem si la cap cheltuieli cu salariile 
invatamant restul de bani necesari pana la sfarsitul anului pentru ca sumele primite per nr de elevi nu acopera 
salariile decat pe 6 luni.  

Domnul primar Barbu Gheorghe arata ca sumele sunt asezate destul de bine in buget. Sunt  
bani prevazuti la toate capitolele. Speram ca la cap cheltuieli cu salariile invatamant ca in fiecare an sa se 
primeasca sume de la A.J.F.P. Olt , daca nu vom vedea ce vom face atunci intrucat in acest moment nu putem 
prevede sume suplimentare la cheltuielile de personal pentru ca am depasi nivelul maxim al cheltuielilor de 
personal repartizat de A.J.F.P. Olt prin adrea nr. 4895/22.01.2015 .  S-au primit sume frumoase in acest an si 
trebuie sa apreciem acest lucru .  

Comisiile de specialitate prezintă avizele favorabile 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 8 

voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr.2. 
Punctul 2 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare referitoar la stabilirea  retelei  unitatilor  de   

invatamant  preuniversitar  din  comuna Topana,  judetul Olt pentru anul scolar 2015 - 2016 . 

Doamna Calugareanu Elena Daniela –secretarul comunei Topana  prezintă proiectul de hotarare,  
raportul nr. 2847/05.12.2014 si expunerea de motive a domnului primar Barbu Gheorghe . 

Comisile de specialitate prezintă avizele de specialitate 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 8 

voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr.3. 
Punctul 3 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare privind  aprobarea Planului de actiuni si  

lucrari de interes local pentru persoanele  apte de munca, din familiile beneficiare de venit minim 

garantat, pentru anul 2015. 

Doamna Calugareanu Elena Daniela –secretarul comunei Topana  prezintă proiectul de hotarare,  
Raportul nr. 511/27.01.2015  si expunerea de motive . 

Comisile de specialitate prezintă avizele de specialitate . 
Domnul consilier Grigoroiu Gheorghe ‘‘ Toate lucrarile trecute in plan sa se faca dupa un stas pentru  

ca in trecut s-a lucrat dezordonat si nu s-au vazut rezultate . 
Domnul consilier Chirita Gheorghe ‘‘ Eu personal sunt nemultumit de activitatae presatta de  

viceprimar , nu  am nimic cu el dar nu-si cunoaste atributiile . Am ridicat in mod repetat problema cu santurile , 
pentru ca nu s-au efectuat lucrari de corespunzatoare . Dupa cum am vazut si in acest plan toate lucrarile sunt 
responsabilitatea viceprimarului si ar trebui sa le faca cu simt de raspundere si daca nu stie ce are de facut  sa 
spuna . Daca domnul Primar i-a dat anumite sarcini la nivel de comuna ar trebui sa le rezolve  . 

Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 8 
voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr. 4. 
          Punctul 4 al ordinii de zi :   Întrebări şi interpelări. 

Domnul consilier Radulescu Ion ‘‘ Propun ca la sedinta urmatoare  domnul viceprimar sa vina cu un 
raport de activitate , sa analizam tot ce a facut intrucat acesta nefiind de fata are dreptul sa se apere si daca nu-si 
va putea justifica activitate sa i se dea un avertisment .  

Epuizandu-se subiectele sedintei, presedintele de sedinta Chirita Gheorghe multumeste pentru 
participare si propune incheierea sedintei , drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal . 

Intrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar punctele înscrise pe ordinea de 
zi au fost discutate, cu permisiunea domnilor consilieri, preşedintele de şedinţă Chirita Gheorghe 
multumeste pentru participare si declară închise lucrările şedinţei de astăzi. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare. 
 
                        PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                                             INTOCMIT 
                                 CONSILIER,                                                                                SECRETAR, 
                                  Chirita Gheorghe                                                               Calugareanu Elena Daniela  
29.01.2015 
TOPANA 


